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Abstract (en)
[origin: ES8702485A1] A detergent composition adopted for the washing of a fibrous textile substrate, notably a textile substrate comprising fibers
of a synthetic organic polymer, includes an anti-redepositon effective amount of at least one hydrophilic/hydrophobic anti-redeposition copolymer
which comprises at least one of the recurring units ethylene oxide and alkylene oxide, said copolymer being such as to reduce the zeta potential of
the fibers of said textile substrate to a value of 0.5 times or less the zeta potential of the bare fiber content thereof, and said effective amount being
such that at least 0.02 mg of said copolymer is adsorbed onto said textile fibers per gram of substrate.

Abstract (fr)
La présente invention concerne des compositions détergentes comportant au moins un polymère antiredéposant. Elle a trait plus particulièrement
à des compositions détergentes qui contiennent au moins un polymère antiredéposant utile dans le lavage des matières polymériques organiques
synthétiques qui comporte au moins un motif choisi parmi le groupe: oxyde d'éthylène, oxyde d'alkylène et qui donne à la fibre une valeur de
potentiel zeta par rapport au potentiel zeta de la fibre nue inférieure ou égale à 0,5 pour une quantité minimale de polymére adsorbé par gramme de
tissu de 0,02 mg.
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